

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALENTKAEYA FOR INVESTMENT&REALESTATE DEVELOPMENT COMPANY PLC Date: 01-10-2024 11:28:13 AM Subject: The case filed against the company</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الانتقائية للاستثمار والتطوير العقاري التاريخ: AM 11:28:13 2024-10-01 الموضوع: القضية المرفوعة على الشركة</p>
<p>Financial claim of Roseberry Company since 2020 The case was followed up by the Board of Directors and a lawyer was assigned to follow up the details of the case before the courts. As you know, there are direct discussions with the creditor, Rasberry Company, and regarding the stages of the case, all stages of litigation have been exhausted. Regarding the announcement of the sale of the plot of land at public auction, the company has not been informed of this And that the Board of Directors is in direct negotiations with the creditors to reach a solution that satisfies both parties. Things are moving towards the public interest and they are asked not to pay attention to what is rumored of distortion and misleading information and that the Board has the right to question them through legal means and that the Board is ready to respond to any inquiry from any shareholder.</p>	<p>نرسل لكم توضيح حول القضية المرفوعة على الشركة والمطالبة المالية لشركة روزبيري منذ عام 2020 تم متابعة القضية من قبل مجلس الادارة وتكليف محامي لمتابعة حيثيات القضية امام المحاكم وكما علمكم ان هناك مباحثات مباشرة مع الدائن شركة رازبيري وبخصوص مراحل القضية فقد استنفذت كافة مراحل التقاضي وبخصوص الاعلان عن بيع قطعة الارض بالمزاد العلني فان الشركة لم تبلغ بهذه الاجراءات ولم يصل اليها اي تبليغ . وعليه فقد تم تكليف محامي م اجل الطعن في هذه الاجراءات حسب القانون وان مجلس الادارة في مفاوضات مباشرة مع المعنيين للوصول الى حل يرضي الطرفين . ويطمأن مجلس الادارة المساهمين بان الامور تسير باتجاه المصلحة العامة وانه يطلب منهم لعدم الالتفات الى ما يشاع من تشويه وتظليل في المعلومات على وسائل التواصل الاجتماعي وان المجلس له الحق في المسائلة لهؤلاء بالطرق القانونية وان المجلس جاهز للرد على اي استفسار لاي مساهم .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: محمد احمد ربحي الفقي</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: محمد احمد ربحي الفقي</p>